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n/r PREDSJEDNIKU SKUPŠTINE

188 Poslovnika Skupštine Crne GoreNa osnovu člana 187 i 
potpredsjedniku Viade, gospodinu Dritanu Abazoviću, postavljam sljedeće

POSLANIČKO PITANJE;

Poštovani gospodine Abazoviću,

Želio bih da mi kažete kako Vi vidite i ocjenjujete prvih skoro dvjesta dana 

rada Vlade, čiji ste potpredsjednik?
Da budem precizniji, koliko ste zadovoljni dinamikom “oslobađanja” i 
tranzicijom zarobljenih institucija?
Da li smatrate da su personalne promjene određenog broja čelnih Ijudi 
adekvatne i djelotvorne da se pomenute institucije oslobode i reformišu?

Šta smo sa nominacijom novih rukovodilaca, suštinski i konceptualno 

promijenili?

Obrazloženje ću dati na sjednici.

U skladu sa Poslovnikom očekujem i pisani odgovor.
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SKUPŠTINA CRNE GORE

Gospodin Aleksa Bečić, Predsjednik

Predmet; Odgovor na poslaničko pitanje poslanika Srđana Pavićevića

Na osnovu ćl.187 i 188 Poslovnika Skupštine Crne Gore, poslanik Srđan Pavićevič 
postavio je potpredsjedniku Vlade Crne Gore sljedeće

POSLANICKO PITANJE

Postovani gospodine Abazoviču,

Želio bih da mi kažete kako Vi vidite i ocjenjujete prvih skoro dvjesta dana rada 
Vlade, ćiji ste potpredsjednik? Da budem precizniji, koliko ste zadovoljni dinamikom 
„oslobađanja" i trenzicijom zarobljenih institucija?

Da ii smatrate da su personalne promjene određenog broja čelnih Ijudi adekvatne i 
djelotvorne da se pomenute institucije oslobode i reformišu?

Šta smo sa nominacijom novih rukovodilaca, suštinski i konceptualno promijenili?

Obrazloženje ću dati na sjednici,

U skladu sa Poslovnikom očekujem i pisani odgovor.

Na postavljeno poslanićko pitanje, u skladu sa članom 191 Poslovnika Skupštine Crne 
Gore, potpredsjednik Vlade daje sljedeći

ODGOVOR
Uvaženi poslaniće Pavićeviću

Prvih 200 dana rada Vlade Crne Gore vidimo kao jedan novoizgrađeni temelj 
koji se zasniva na svemu onome što do sada nismo imali priliku da vidimo. 
Beskompromisna borba protiv korupcije i organizovanog kriminala i reforme u 
bezbjednosnom sektoru daju nam za pravo da budemo zadovoljni postignutim 
rezultatima. Ako imamo u vidu zatećeno stanje i višedecenijske probleme sa kojima se
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susrijeće Crna Gora, smatramo da Je u ovom kratkom vremenskom periodu postignut 
određeni napredak u oblasti vladavine prava.

Kao rezultat takve politike za 200 dana rada 42. Vlade imamo rezultate koji su za 
respekt, a koje su prepoznali i poslanici Evropskog parlamenta. Želim napomenuti da 
su u Izvještaju izvjestioca o Crnoj Gori, Tonina Picule, amandmanskim djelovanjem 
inkorporirane pohvale zbog hapšenja „ličnosti umiješanih u organizovani kriminal" i 
pozdravljena činjenica da je postignut određeni napredak u borbi protiv organizovanog 
kriminala, posebno u pogledu jačih kapaciteta i profesionalnosti policije. U usvojenoj 
Rezoluciji evroposlanici su ohrabrili Crnu Goru da nastavi napore u toj oblasti, posebno 
kroz borbu protiv međunarodnih kriminalnih mreža, sa posebnim fokusom na borbu 
protiv pranja novca, trgovine Ijudima, drogom i oružjem, ilegalnog kockanja i šverca 
cigareta, ali i da prate njihove moguće veze sa političarima i predstavnicima državnih 
institucija.

Vrijedno je još jednom istaći da je hapšenje vođa kavačkog kriminalnog klana i način 
na koji su to urađili pripadnici Sektora za borbu protiv korucije, pokazatelj naše 
riješenosti da uspješno zatvorimo pregovaračka poglavlja 23 i 24. Na tom putu stoji 
nam još mnogo izazova, ali smo itekako riješeni da sva otvorena pitanja privedemo 
kraju. Za razliku od ranije, sada postoji politička volja da se rješavaju najkompleksnija 
pitanja iz oblasti organizovanog kriminala i korupcije na visokom nivou.

Poštovani poslaniče Pavićeviću, kada govorimo o dinamici transformacije određenih 
institucija, moramo imati na umu da za 200 dana rada Vlade nije moguće dezintegrisati 
sistem koji je prethodni režim uspostavio za 30 godina svoje vlasti. Radi se o procesu 
za koji će trebati puno truda i strpljenja, a kao prepreka tome će stojati intencija 
određenih subjekata da zaoštre političku situaciju u zemlji. Ipak, vjerujem da kada se 
riješe određeni slučajevi na najvišem nivou, čitav jedan korupcionaški sistem će se 
srušiti kao kula od karata. U tom smislu, moram istaći da i Nacionalni savjet za borbu 
protiv korupcije na visokom nivou igra važnu ulogu.

Uvjeren sam da će rezultati na projektima koji su započeti u oblasti vladavine prava i 
veće distribucije pravde dati ključan doprinos u znatnom napretku Crne Gore u 
evropskim integracijama i dovesti Crnu Goru na prag Evropske unije.

POTPREDSJEDNIK VLADE

Abazović


